
Prezes NRA: COVID-19 wpłynął na funkcjonowanie
kancelarii
Czas epidemii pokazał, że adwokaci prowadząc kancelarie muszą znać się na zarządzaniu,
organizacji pracy czy umieć analizować koszty. Pomocne w utrzymaniu się na rynku będą
też umiejętność kontaktowania się z klientami, jakość usług i umiejętności w konkretnych
dziedzinach prawa - przekonuje w rozmowie z Prawo.pl prezes NRA adw. Jacek Trela.

Rozmowa, którą poprowadziłą red. Patrycja Rojek-Socha, ukazała się 10 czerwca.

 

(czytaj wywiad na prawo.pl)
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